
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

torsdagen den 21/11 2019 på Brunnsängen, Kyrkhult          

Närvarande: Marina Johansson, Elna Burén,  

Jan-Anders Håkansson, Lars-Ivar Olofsson och Marcus Strömberg  

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötens protokoll gicks igenom och godkändes. 

§ 4 Rapporter: Inga. 

§ 5 Skrivelser: En ny medlemsansökan godkändes. Fastighetsanslutningsavtal 

kommer att skickas till den nya medlemmen. 

PTS har skickat ett frågeformulär angående bredbandskartläggning. Jan-Anders 

har skickat in svar. 

En förfrågan till har inkommit om medlemskap, information kommer att skickas 

om kostnader m.m. 

 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 21/11 är 249023,24 .  

Det är fortfarande några som inte betalt medlemsavgift. Brev skickas till dessa 

och en påminnelse om att uppdatera sina mailadresser. 

 

§ 7 Målkapital och återbetalning av insatser: 

Styrelsen kommer att lägga fram ett förslag vid nästa årsstämma att 

målkapitalet bör vara 300000:- och att delåterbetalning av insatserna kommer 

att ske när föreningens kapital uppgår till 300000:-+ (1000:- x antalet 

medlemmar) + den administrativa kostnaden för att betala ut. 

 

§ 8 Nästa möte: 23/1 2020 kl 19,00 Brunnsängen 



 

 

§ 9 Övriga frågor: vi tar med oss lagningen av vägen i Dalanshult till våren 2020 

§ 10 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet.                                        

Vid protokollet: 

 

…………………………………………………….           …….…………………………………        

Elna Burén Sekreterare    Marina Johansson Ordförande 


